
  1 (30) 
 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 
  
 
 
 
 
Plats och tid Nacka stadshus, Nackasalen kl 09:07 - 09:19 

 BESLUTANDE 
Mats Gerdau (M) 
Helene Skantze (M) 
Hans Peters (C) 
Karin Teljstedt (KD) 
Alva Dahn (S) 
Gunnel Nyman Gräff (S) 
Mikael Carlsson (NL) 
Monica Brohede Tellström (L) 
 
 

ERSÄTTARE 
Filip Wiljander (M) 
Andreas Brännström (M) 
Olga Anikina (C) 
Anders Tiger (KD) 
Andreas Andersson (S) 
Christina Ståldal (NL) 
 
 
 

Närvarande råd: 
 
Övriga 
deltagare:  

Oppositionsråd Sidney Holm (MP) 
 
 
Victor Kilén, Sidrah Schaider, Jörn Karlsson, Anneli Sagnérius, Mats 
Bohman, Henrik Kelfve, Hans-Otto Halvorsen, Henrik Ahl, Anders 
Mebius, Engin Ceylan, Mohammad Manouchehr och Astrid 
Andersson 

 
 

Utses att justera Gunnel Nyman Gräff  
Justeringsdatum 24 mars 2022 Paragrafer 24 - 40 
   
Underskrifter Sekreterare  

  Astrid Andersson 

 Ordförande  

  Mats Gerdau 

 Justerande  

  Gunnel Nyman Gräff 

 
  



 
2 (30) 

 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

BEVIS OM ANSLAGSDAG 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll är justerat 
Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Sammanträdesdatum 22 mars 2022 
Anslaget sätts upp 25 mars 2022 
Anslaget tas ned 19 april 2022 
Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus 
 
Underskrift  ...........................................................................  
 Kommunsekreterare 

Utdragsbestyrkande 
  



 
3 (30) 

 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Innehållsförteckning 

§ 24 KFKS 2022/1 .............................................................................................. 5 

Anmälningar ................................................................................................................................. 5 

§ 25 KFKS 2021/502 .......................................................................................... 6 

Årsredovisningar 2021 för de kommunala aktiebolagen ................................................... 6 

§ 26 KFKS 2020/1161 ........................................................................................ 8 

Revidering av bolagsordning för Boo 1:207 AB ................................................................... 8 

§ 27 KFKS 2022/238 .......................................................................................... 9 

Årsredovisning för Nacka kommun 2021 ............................................................................. 9 

§ 28 KFKS 2022/219 ........................................................................................ 11 

Fastställande av driftsbudget och ingående kapital ............................................................ 11 

§ 29 KFKS 2021/1322, 2022/25 ....................................................................... 13 

Revidering av Käppalaförbundets förbundsordning, samt att utge ägarlån till 
Käppalaförbundet ...................................................................................................................... 13 

§ 30 KFKS 2022/138 ........................................................................................ 16 

Revidering av Reglemente för medelsförvaltning och Kommunstyrelsens 
bestämmelser för medelsförvaltning .................................................................................... 16 

§ 31 KFKS 2020/918 ........................................................................................ 18 

Tilldelning av medel ur framtidsfonderna tertial 3 2021 ................................................. 18 

§ 32 KFKS 2022/210 ........................................................................................ 20 

Ansökan om bidrag och kommunal borgen till Järla IF Orientering och Skidor ....... 20 

§ 33 KFKS 2022/133 ........................................................................................ 21 

Ramar och förutsättningar för att inleda upphandling av leverantör som ska 
bygga, äga och driva ny simhall i Myrsjö sportcentrum ................................................... 21 

§ 34 KFKS 2022/202 ........................................................................................ 23 

Internkontroll 2021 – En samlad uppföljning ..................................................................... 23 



 
4 (30) 

 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 35 KFKS 2022/180 ........................................................................................ 24 

Uppföljningsplaner inom kommunens kundval .................................................................. 24 

§ 36 KFKS 2022/151 ........................................................................................ 25 

Redovisning av särskilt uppdrag från kommunfullmäktige - Sponsring och reklam 
i kommunens verksamheter och fastigheter ...................................................................... 25 

§ 37 KFKS 2021/277 ........................................................................................ 27 

Förtida upphörande av avtal om leverans av ärendehanteringssystem ........................ 27 

§ 38 KFKS 2022/170 ........................................................................................ 28 

Remiss – Förslag till namnsättning av broar inom projekt Skurubron utmed väg 
222 ................................................................................................................................................ 28 

§ 39 KFKS 2022/73 .......................................................................................... 29 

Remittering av motioner från kommunfullmäktige den 21 mars 2022 ........................ 29 

§ 40 ................................................................................................................... 30 

Övriga frågor.............................................................................................................................. 30 
 
  



 
5 (30) 

 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 24 KFKS 2022/1 

Anmälningar  

Beslut 
Anmälningarna noteras till protokollet.  
 

Handlingar i ärendet 

Anmälningar KSAU 2022-03-22 

Ärende Åtgärd/ansvar 

Skrivelser  
 

Storsthlms nyhetsbrev nummer 1/2022  

Övrigt 
 

Boo styrelsemöte 1 Protokoll 2022-02-22  
CNAB styrelsemöte 1 Protokoll 2022-02-21  
NSAB styrelsemöte 1 Protokoll 2022-03-02  
NEAB protokoll styrelsemöte 1 2022-02-22  
NEFAB protokoll styrelsemöte 1 2022-02-22  

 
- - - - - 
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§ 25 KFKS 2021/502 

Årsredovisningar 2021 för de kommunala aktiebolagen 

Beslut 
Kommunstyrelsen fattar för egen del följande beslut: 
1. Kommunstyrelsen noterar årsredovisningarna avseende år 2021 för Nacka Stadshus AB, 
Nacka Energi AB, Nacka Energi Försäljning AB, Nacka vatten och avfall AB, Centrala 
Nacka marknadsbolag AB samt Boo 1:207 AB. 
 
2. Kommunstyrelsen beslutar att överlämna årsredovisningarna avseende 2021 till 
årsstämmorna för Nacka Stadshus AB, Nacka Energi AB, Nacka Energi Försäljning AB, 
Nacka vatten och avfall AB, Centrala Nacka marknadsbolag AB samt Boo1:207 AB med 
instruktion att godkänna respektive årsredovisning. Vidare ges instruktion att fastställa 
lekmannarevisorsarvode för perioden från ordinarie bolagsstämma 2022 till och med 
ordinarie bolagsstämma 2023 för Nacka Energi AB (inklusive Nacka Försäljning AB) med 
7.340 kronor per år, för Nacka vatten och avfall AB med 7.340 kronor per år, för Centrala 
Nacka marknadsbolag AB 2.000 kronor per år och för Boo 1:207 AB med 2.000 kronor 
per år. 
 
3. Kommunstyrelsen beslutar att verksamheten i Nacka Stadshus AB, Nacka Energi AB, 
Nacka Energi Försäljning AB, Nacka vatten och avfall AB, Centrala Nacka marknadsbolag 
AB och Boo 1:207 AB uppfyller ändamålen som kommunfullmäktige fastställt och följer de 
kommunala befogenheterna enligt kommunallagen. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut: 4. 
Kommunfullmäktige noterar årsredovisningarna avseende 2021 för Nacka Stadshus AB, 
Nacka Energi AB, Nacka Energi Försäljning AB, Nacka vatten och avfall, Centrala Nacka 
marknadsbolag AB och Boo 1:207 AB till protokollet. 

Ärende 
Nacka kommun äger 100 procent av aktiebolaget Nacka Stadshus AB. Nacka Stadshus AB 
äger och förvaltar 100 procent av aktierna i Nacka Energi AB, Nacka vatten och avfall AB, 
Centrala Nacka marknadsbolag AB samt Boo 1:207 AB. Nacka Energi AB har i sin tur ett 
helägt dotterbolag, Nacka Energi Försäljning AB. Tillsammans bildar bolagen 
stadshuskoncernen med Nacka Stadshus AB som moderbolag. Resultat efter finansiella 
poster 2021 för stadshuskoncernen uppgår till 20,5 miljoner kronor, jämfört med knappt 
37,0 miljoner kronor för 2020. 
 
Kommunstyrelsen ska årligen bedöma verksamheten i kommunala aktiebolag i förhållande 
till de ändamål fullmäktige har fastställt och verksamheten i förhållande till de kommunala 
befogenheterna. 
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Stadsledningskontoret har gått igenom de verksamheter som bedrivits i kommunens 
helägda aktiebolag. Stadsledningskontoret bedömer att verksamheten som bedrivs i Nacka 
Stadshus AB, Nacka Energi AB, Nacka Energi Försäljning AB, Nacka vatten och avfall 
AB, Centrala Nacka marknadsbolag AB och Boo 1:207 AB uppfyller kommunfullmäktiges 
fastställda mål. Stadsledningskontoret bedömer också att bolagen inom stadshuskoncernen 
verkar inom de befogenheter som är fastställda i kommunallagen. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret samt ekonomi- och finansstaben, daterad den 3 
mars 2022 
Bilaga 1 Nacka Stadshus AB 2021 
Bilaga 2 Nacka Energi AB 2021 
Bilaga 3 Nacka Energi Försäljning AB 2021 
Bilaga 4 Nacka vatten och avfall AB 2021 
Bilaga 5 Centrala Nacka marknadsbolag AB 2021 
Bilaga 6 Boo 1:207 AB 2021 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret samt ekonomi- och finansstaben – och fann att arbetsutskottet hade 
beslutat i enlighet med detta förslag. 
 
- - - - - 
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§ 26 KFKS 2020/1161 

Revidering av bolagsordning för Boo 1:207 AB 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande. 
 

1. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att godkänna förslaget till reviderad 
bolagsordning för Boo 1:207 AB, enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad den 16 
februari 2022. 

Ärende 
Boo 1:207 AB är ett dotterbolag till Nacka stadshus AB, som ägs av Nacka kommun. I 
samband med att bolaget förvärvades 2021 beslutade kommunfullmäktige den 1 februari 
2021 (§ 34) om en bolagsordning. Bolagsordningen är ett aktiebolags regelverk, som 
tillsammans med lagstiftning och ägardirektivet anger ramarna för verksamheten. 
Bolagsordningen beskriver bland annat bolagets ändamål, syfte, säte och namn. 
Bolagsordningen registreras hos Bolagsverket. 
 
Av den beslutade bolagsordningen framgår det i § 5 Aktiekapital och antal aktier att 
aktiekapitalet ska utgöra lägst 25.000 kronor och högst 400.000 kronor samt att antalet 
aktier ska uppgå minst 250 och högst 4.000. 
 
Bolagets aktiekapital uppgår till 25.000. Enligt aktiebolagslagen 3 kap §1 punkt 4 så får 
maximikapitalet, som anges i bolagsordningen, vara maximalt fyra gånger så stort som 
minimikapitalet. Av denna anledning föreslås att § 5 Aktiekapital och antal aktier i 
bolagsordningen ändras så att aktiekapitalet ska utgöra lägst 25.000 kronor och högst 
100.000 kronor samt att antalet aktier ska uppgå minst 250 och högst 1.000. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret samt ekonomi- och finansstaben, daterad den 
16 februari 2022 
Bilaga Bolagsordning med föreslagna justeringar 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret samt ekonomi- och finansstaben – och fann att arbetsutskottet hade 
beslutat i enlighet med detta förslag. 
 
- - - - - 
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§ 27 KFKS 2022/238 

Årsredovisning för Nacka kommun 2021 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar ärendet till kommunstyrelsen utan eget 
ställningstagande.  

Ärende 
Årsredovisningen är en återrapportering av ekonomi och måluppfyllelse för det gångna 
året. Årsredovisningen innehåller även en bedömning om kommunen lever upp till 
kommunallagens krav på god ekonomisk hushållning. 
 
Nacka kommun redovisar ett ekonomiskt resultat på +468,1 miljoner kronor för 2021, 
vilket är -166,1 miljoner kronor lägre än årsbudget. Resultatet beror till stor del på ett 
utökat finansieringsåtagande för pågående utbyggnad av tunnelbanan med - 417,3 miljoner 
kronor, men uppvägs till en del av högre intäkter i form av gåvor, ökade skatteintäkter och 
att samtliga nämnder håller budget eller går med överskott. 
 
Resultatet efter balanskravsjusteringar uppgår till +450,1 miljoner kronor eller 7,4 procent 
av skatteintäkter och statsbidrag. Det finns emellertid i resultaten jämförelsestörande poster 
både på intäkt- och kostnadssidan. När jämförelsestörande poster eliminerats från 
kommunens resultat på +468,1 miljoner kronor blir det justerade resultatet +326,6 
miljoner kronor eller 5,4 procent av skatteintäkter och statsbidrag. Det är klart över uppsatt 
mål om att kommunen ska sträva efter resultatöverskott motsvarande minst 2,0 procent av 
kommunens skatteintäkter och statsbidrag. 
 
Soliditeten i kommunen har ökat och bedöms som mycket god. Investeringarna var vid 
årets slut, med undantag för stadsutvecklingsverksamheten, finansierade till 100,0 procent 
med egna medel. 
 
Under 2021 var kommunens nettoinvesteringar på -616,7 miljoner kronor. Låneskulden har 
varit oförändrad under året och uppgår till 1 350 miljoner kronor. 
 
Kommunkoncernens resultat uppgår till +469,1 miljoner kronor. Förbättringen förklaras 
av goda resultatnivåer för både kommunen och koncernen Nacka stadshus AB. 
 
Årsredovisningen ska innehålla en samlad bedömning om kommunen lever upp till god 
ekonomisk hushållning. Bedömningen utifrån ett helhetsperspektiv är att god ekonomisk 
hushållning är uppfyllt. 
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och controllerenheten, daterad den 14 mars 
2022 
Bilaga Nacka kommuns årsredovisning 2021 (preliminär) 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade att arbetsutskottet skulle överlämna ärendet till kommunstyrelsen  
utan eget ställningstagande. 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget om att  
överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan eget ställningstagande – och fann att  
arbetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta förslag 

Protokollsanteckningar 
Andreas Andersson lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  
”Nacka Kommun gör återigen ett stort ekonomiskt överskott, denna gång för 2021. Det är 
självklart positivt att man kan lägga undan resurser för framtiden för att säkra långsiktig 
finansiering av välfärden. Överskottet är väldigt stort i relation till intäkterna, samtidigt som 
en mängd verksamheter fått slita hårt under de senaste årens pandemi. Detta gäller i 
synnerhet om man bortser ifrån att hela den av Region Stockholm väl undanhållna 
fördyringen av tunnelbanan belastar årets resultat. Nacka har under många års tid inte 
kompenserat fullt ut för pris- och löneökningar i våra verksamheter, och det börjar märkas 
på utfallen på många ställen. Alliansmajoritetens besatthet av skattesänkningar riskerar att 
gå ut över invånarnas välfärdsbehov, och det är väldigt olyckligt. Att man dessutom gör 
noll- eller plusresultat i alla nämnder tyder på bristande prognosarbete. Detta måste 
förbättras inför framtiden för att se till att de tillgängliga resurserna faktiskt kan nå 
verksamheterna och våra invånare. 
Det är bra att våra nämnder håller i pengarna så att vi kan ha en stark välfärd i framtiden, 
men det är viktigt att hitta en bra balans. Några faktorer sticker ut i detta sammanhang. Ett 
exempel är natur- och trafiknämnden där överskottet beror på att anläggningar inte 
färdigställts i förväntad takt. Det är dessutom så att många nämnder, trots överskott på 
resurser, har låg måluppfyllelse. Särskilt utstickande här är miljö- och 
stadsbyggnadsnämnden, överförmyndarnämnden samt utbildningsnämnden, såväl som 
kommunstyrelsen där man missar samtliga mål kring medarbetarnas situation.” 
 
- - - - - 
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§ 28 KFKS 2022/219 

Fastställande av driftsbudget och ingående kapital 
Överföringsärendet 

Beslut 
Kommunstyrelsen fastställer driftsbudget för 2022 till minus -5,4 miljarder kronor i 
enlighet med tabell 1 i stadsledningskontorets tjänsteskrivelse daterad den 11 mars 2022. 
 
Kommunstyrelsen fastställer totalt ingående kapital för år 2022 för intäktsfinansierade 
verksamheten Välfärd samhällsservice till minus -2,7 miljoner kronor i enlighet med 
tabell 2 i stadsledningskontorets tjänsteskrivelse daterad den 11 mars 2022. 
 
Kommunstyrelsen fastställer totalt ingående kapital för år 2022 för intäktsfinansierade 
verksamheten Välfärd skola till plus +39,1 miljoner kronor i enlighet med tabell 3 i 
stadsledningskontorets tjänsteskrivelse daterad den 11mars 2022. En nedskrivning på 2 
miljoner kronor görs för kostnader i samband med nedläggning av Hästhagensförskola. 

Ärende 
Överföring av över- och underskott mellan åren är en central del av styrningen i Nacka. 
Verksamheter som har en negativ avvikelse mellan utfall och budget ska normalt sett 
återhämta underskottet under en tre-fem års period. 
 
Stadsledningskontorets förslag innebär att driftbudgeten för verksamhetens intäkter och 
kostnader (verksamhetens nettokostnader) är oförändrad jämfört med 
kommunfullmäktiges beslut i mål och budgetärendet den 15 november 2021, § 563. 
Förslaget innebär också att det ingående kapitalet för år 2022 fastställs till minus -2,7 
miljoner kronor för Välfärd samhällsservice och plus +39,1 miljoner kronor för Välfärd 
skola. Om det ingående kapitalet fastställs till ett minusbelopp betyder att verksamheterna 
har ekonomiska underskott som behöver balanseras bort under en tre-fem årsperiod. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och controllerenheten, daterad den 11 mars 
2022 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret och controllerenheten – och fann att arbetsutskottet hade beslutat i 
enlighet med detta förslag. 
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Protokollsanteckningar 
Andreas Andersson lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  
”Nacka Kommun har under många år tillfört sparsamt med medel till 
välfärdsverksamheterna, med uteblivna satsningar och även neddragningar som följd. Detta 
i en tid när verksamheterna dessutom behövt hantera en pandemi genom 
smittskyddsåtgärder och med ökade sjuktal. Trots detta har våra verksamheter fortsatt 
producera goda ekonomiska resultat. Välfärd skola visar nu upp ett ordentligt ackumulerat 
överskott och Välfärd samhällsservice underskott har minskat betydligt. Nackas 
alliansmajoritet har tyvärr valt att inte korrigera verksamheternas överskottsmål utefter 
detta, utan fortsätter kräva överskott istället för att satsa mer pengar på verksamheten, alltså 
våra barn och duktiga medarbetare. Detta är inte rimligt, utan överskottsmålen borde 
sänkas och avskaffas när verksamheterna visar överskott över tid.” 
 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
”Nackalistan tycker att det ackumulerade överskottet på 39 miljoner som välfärd skola 
presenterar borde innebära att det avkastningskrav som läggs på verksamheten vid 
budgetering varje år tas bort. Precis som att ett underskott skall balanseras inom tre år så 
tycker vi att ett överskott borde balanseras på liknande sätt.” 
 
- - - - - 
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§ 29 KFKS 2021/1322, 2022/25 

Revidering av Käppalaförbundets förbundsordning, samt 
att utge ägarlån till Käppalaförbundet 
Hemställan från Käppalaförbundet om att ändra §14 Lån i Käppalaförbundets förbundsordning samt 
förslag på ny finansieringsmodell med utgivande av ägarlån till Käppalaförbundet för att finansiera 
förbundets investeringar 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen fattar följande beslut.  
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fattar följande beslut.  
 

1. Kommunfullmäktige godkänner att Käppalaförbundets förbundsordnings § 14 Lån 
ändras till ett lånetak uppgående till 3 550 miljoner kronor från och med 2022-05-
15. 

2. Kommunfullmäktige godkänner förslaget till ny finansieringsmodell innebärandes 
att ägarlån ska finansiera de tillkommande investeringarna och ersätter den 
nuvarande lånevolymen i takt med att nuvarande externa upplåning successivt 
förfaller. 

3. Kommunfullmäktige beslutar att beslutspunkt 1-2 är villkorade av att samtliga 
medlemskommuner fattar likalydande beslut. 

Ärende 
Nacka kommun är tillsammans med tio andra kommuner i Stockholmsregionen 
medlemmar i kommunförbundet Käppalaförbundet. Käppalaförbundet renar 
avloppsvatten från mer än en halv miljon människor i Stockholmsregionen.  
  
Käppalaförbundet hemställer till medlemskommunerna om att utöka den befintliga 
låneramen för förbundet från 2 700 miljoner kronor till 3 550 miljoner kronor, det vill säga 
med 850 miljoner kronor. Syftet är att Käppalaförbundet ska kunna genomföra de 
investeringar som krävs för att kunna leva upp till det nya verksamhetstillstånd som 
förbundet har erhållit av Mark- och miljööverdomstolen. Låneramshöjningen sker i två 
steg, varav den första höjningen på 900 miljoner kronor skedde 2020 och den andra 
höjningen på 850 miljoner föreslås ske under 2022. Den totala investeringen bedöms uppgå 
till 1 750 miljoner, vilkens finansiering möts av de två låneramshöjningarna. En höjning av 
låneramen kräver förändringar av förbundsordningen och godkännande från samtliga 
medlemskommuner.  
 
Käppalaförbundet har även tillskrivit medlemskommunerna med ett förslag om att ägarlån 
- det vill säga lån från ägarkommunerna, utifrån ägarandel - ska finansiera förbundets 
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tillkommande investeringar och även ersätta förbundets nuvarande lånevolym i takt med att 
nuvarande extern upplåning successivt förfaller. Förslaget bedöms vara det mest 
ekonomiskt fördelaktiga för Käppalaförbundet och dess medlemskommuner. Målet är att 
det första ägarlånet kan betalas ut till den första juli 2022 och att förbundets investeringar i 
sin helhet finansieras med ägarlån vid utgången av 2026. 
 
Käppalaförbundet behöver, trots den ökade ekonomiska belastningen som höjningen 
innebär för kommunen, genomföra investeringarna inom utsatt tid för att klara miljökraven 
och säkerställa en fortsatt drift av verket. Däremot anser stadsledningskontoret fortsatt att 
Käppalaförbundet behöver arbeta med att försöka minska de övriga investeringarna i 
förbundet för att minska den ekonomiska belastningen på medlemskommunerna.  
   
Stadsledningskontoret är positiv till förslaget om ägarlån, som kommer att sänka 
förbundets finansiella kostnader med upp emot 10 miljoner kronor per år 2030, samtidigt 
som förbundet får en trygg och långsiktig finansiering. För Nacka kommuns del innebär 
förslaget med ägarlån att kommunen, baserat på sin ägarandel om 5,9 procent, ska börja 
utge ägarlån till Käppalaförbundet med start från och med den 1 juli 2022, det första på 
32,7 miljoner kronor. Därefter ska kommunen årligen utge nya ägarlån. Kommunens 
samlade ägarlån till Käppalaförbundet prognosticeras 2031 uppgå till totalt 206,0 miljoner 
kronor. Parallellt med att ägarlånen ökar minskar kommunens ansvarsförbindelser för 
förbundets nuvarande upplåning.  
 
Mot denna bakgrund föreslår stadsledningskontoret att Nacka kommun ska godkänna dels 
en ändring av Käppalaförbundets förbundsordning som medger en höjning av låneramen, 
dels förslaget till ny finansieringsmodell med utgivande av ägarlån. Besluten gäller under 
förutsättning att övriga medlemskommuner fattar likalydande beslut i båda dessa frågor.  
 
Lånevillkoren ska vid behov ses över. Förändring av lånevillkor sker gemensamt mellan 
medlemskommunerna och Käppalaförbundet. Stadsledningskontoret föreslår att 
kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att besluta om justering av 
lånevillkoren på ägarlån till Käppalaförbundet och att kommunstyrelsen i sin tur delegerar 
vidare till ekonomi-och finansdirektör att besluta i denna fråga. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret samt ekonomi- och finansstaben, daterad den 
16 februari 2022 
Bilaga 1 Hemställan om att ändra § 14 Lån i Käppalaförbundets förbundsordning  
Bilaga 2 Bilaga 1 justerad - Medlemskommunernas andelar av skulder och tillgångar - 

till hemställan om utökad låneram 
Bilaga 3 Nuvarande förbundsordning 
Bilaga 4 PM -Utökad verksamhet i Käppalaförbundet. Sammanfattning av 

verksamhetstillståndsprojektet 
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Bilaga 5 Förslag till beslut om ägarlån för finansiering av Käppalaförbundets  
investeringar 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret samt ekonomi- och finansstaben – och fann att arbetsutskottet hade 
beslutat i enlighet med detta förslag. 
 
- - - - - 
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§ 30 KFKS 2022/138 

Revidering av Reglemente för medelsförvaltning och 
Kommunstyrelsens bestämmelser för medelsförvaltning 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott förslår kommunstyrelsen besluta enligt nedan.   
 
Under förutsättning att kommunfullmäktige beslutar om att godkänna ny 
finansieringsmodell med ägarlån till Käppalaförbundet enligt ärende Revidering av 
Käppalaförbundets förbundsordning samt att utge ägarlån till Käppalaförbundet daterad den 16 
februari 2022 (KFKS2021/1322, KFKS 2022/25), förslår kommunstyrelsen att 
kommunfullmäktige fattar följande beslut 

1. Kommunfullmäktige antar föreslagen revidering av Reglemente för 
medelsförvaltning enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen den 17 februari 2022. 

 
Kommunstyrelsen beslutar för egen del, under förutsättning att kommunfullmäktige 
beslutar enligt punkt 1 ovan, om att  

1. anta föreslagen revidering av Kommunstyrelsens bestämmelser för medelsförvaltning 
enligt bilaga 2 till tjänsteskrivelsen 17 februari 2022. 

2. Att delegera till ekonomi -och finansdirektör att besluta om justering av 
lånevillkoren på ägarlån till Käppalaförbundet 

Ärende 
All upplåning för kommunkoncernen sker av kommunen för att optimera kommunkon-
cernens likviditet (koncernkonto), skuldhantering och placeringar. På detta sätt sker en 
riskspridning vilket bidrar till en effektiv hantering.   
 
Den finansiella verksamheten styrs utifrån Reglemente för medelsförvaltning och Kommunstyrelsens 
bestämmelser för medelsförvaltning, vilka föreslås uppdateras. De föreslagna förändringarna avser 
att i huvudsak möjliggöra utlåning (ägarlån) till Käppalaförbundet, vilket förutsätter att 
kommunfullmäktige beslutar om att godkänna ny finansieringsmodell med ägarlån till 
Käppalaförbundet enligt ärende Revidering av Käppalaförbundets förbundsordning samt utge ägarlån 
till Käppalaförbundet daterad den 16 februari 2022 (KFKS2021/1322, KFKS 2022/25). 
 
Följande är de huvudsakliga förändringarna av de finansiella styrdokumenten:  
Utlåning till Käppalaförbundet kan ske av överskottslikviditet på koncernkontot (placering) 
alternativt genom upplåning (skuldportfölj). Utlåning får maximalt uppgå till ett belopp 
som motsvarar kommunens ägarandel av det i Käppalaförbundets förbundsordningen 
beslutade lånetaket. 
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Käppalaförbundet har lagts till i tabellen Räntebärande placeringar, för att möjliggöra 
placeringar vid eventuell överskottslikviditet i kommunkoncernen. Skuldhanteringen 
föreslås omfatta upplåning för utlåning till Käppalaförbundet. Skuldportföljen är sedan 
tidigare uppdelad i tre olika beloppsnivåer, som omfattar olika riskbegränsningarna. Dessa 
tre beloppsnivåer förslås ändras till 0-1000 miljoner kronor, 1000-2000 miljoner kronor 
samt >2000 miljoner kronor. Riskbegränsningarna förändras inte. 
 
Kommunstyrelsen föreslås få besluta om lånevillkor på ägarlån för Käppalaförbundet och 
att det i sin tur delegeras till ekonomi- och finansdirektören.   
 
Räntesättningen till bolagen ska inte påverkas av eventuell särskild upplåning som görs för 
utlåning till Käppalaförbundet. Denna upplåning ska inte ingå i beräkningen av bolagens 
räntesats. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret samt ekonomi- och finansstaben, daterad den 
17 februari 2022 
Bilaga 1 Reglemente för medelsförvaltning, med spårning av föreslagna justeringar 
Bilaga 2 Kommunstyrelsens bestämmelser för medelsförvaltning, med spårning av 
föreslagna justeringar 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret samt ekonomi- och finansstaben – och fann att arbetsutskottet hade 
beslutat i enlighet med detta förslag. 
 
- - - - - 
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§ 31 KFKS 2020/918 

Tilldelning av medel ur framtidsfonderna tertial 3 2021 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut.  
 
Kommunstyrelsen beslutar att tilldela medel om totalt 4 498 000 kr ur framtidsfonderna 
avseende tertial 3 2021 enligt följande fördelning 
 
Fond Projekt Belopp Nämnd 
Framtids- och 
utvecklingsfond 

Framtidssäkrad digital 
infrastruktur i kommunens lokaler 
och anläggningar 

2 993 200 kr 
över 3 år 

Kommunstyrelsen, 
fritidsnämnden, 
kulturnämnden  

Framtids- och 
utvecklingsfond 

Förutsättningar för 
automatiserade beslut 

1 504 800 kr 
 

Kommunstyrelsen 

Totalt  4 498 000 kr  
 

Ärende 
Kommunstyrelsen fattade beslut om att inrätta fyra framtidsfonder den 21 december 2020 i 
enlighet med politikerinitiativet – Inrätta 4 framtidsfonder i Nacka, för utveckling, 
kompetens, trygghet och miljö från den 6 oktober 2020.  Fonderna är tänkta att stimulera 
effektivare och smartare lösningar, ge Nackasamhället större mervärde och möjliggöra 
utveckling och innovation som inte annars varit möjliga i närtid. Samtidigt fattades beslut 
om vilka kriterier som ska vara uppfyllda för att kunna beviljas medel ur fonderna. Den 22 
februari 2021 fattade kommunstyrelsen vidare beslut om hur hantering av fonderna rent 
praktiskt ska gå till i organisationen.  
 
Kommunstyrelsen ska besluta om hur medlen får användas och beviljar medel från dessa 
fonder. Ansökan om medel ur fonderna hanteras en gång per tertial och ansökan 
undertecknas av direktör eller motsvarande för berörd process eller verksamhet. Hur 
beviljade medel har använts och vilket resultat som har uppnåtts kommer att följas upp av 
kommunstyrelsen. 
 
I tertial 3 2021 inkom 4 ansökningar om totalt 7 850 000 kr till tre av framtidsfonderna 
enligt bilaga 1 - 8. Det inkom ingen ansökan till trygghetsfonden.  
 
Utifrån sitt uppdrag rekommenderar fondrådet att medel om totalt 4 498 000 kr beviljas ur 
framtidsfonderna till projekten Framtidssäkrad digital infrastruktur i kommunens lokaler 
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och anläggningar och Förutsättningar för automatiserade beslut. Nästa tilldelning sker i 
samband med fastställande av tertialbokslut för tertial 1 2022. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och enheten för strategisk stadsutveckling, 
daterad den 7 mars 2022 
Bilaga 1 Framtidssäkrad digital infrastruktur i kommunens lokaler och anläggningar 
Bilaga 2 Budget, framtidssäkrad digital infrastruktur i kommunens lokaler och 

anläggningar 
Bilaga 3 Förutsättningar för automatiserade beslut  
Bilaga 4 Budget, förutsättningar för automatiserade beslut 
Bilaga 5 Stödgrupp och samlingsplats för hållbara utemiljöer 
Bilaga 6 Budget, stödgrupp och samlingsplats för hållbara utemiljöer 
Bilaga 7 Verktyg för klimat- och masshanteringskalkyl i stadsbyggnadsprocessen 
Bilaga 8 Budget, Verktyg för klimat- och masshanteringskalkyl i 

stadsbyggnadsprocessen 
Bilaga 9 Sammanställning orsaker ansökningar som ej går vidare tertial 3 2021 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret och enheten för strategisk stadsutveckling – och fann att 
arbetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta förslag. 
 
Mikael Carlsson (NL) meddelade att Nackalistan inte deltar i beslutet.  
 
- - - - - 
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§ 32 KFKS 2022/210 

Ansökan om bidrag och kommunal borgen till Järla IF 
Orientering och Skidor 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
 
Kommunstyrelsen beslutar att Nacka kommun ingår borgensåtagande på 850 000 kronor 
under maximalt 10 år för Järla IF Orientering och Skidor. 

Ärende 
Järla IF Orientering och Skidor (Järla IF OS) har i oktober 2021 inkommit med en ansökan 
om bidrag och en kommunal borgen på 850 000 kronor. Järla IF SO har i sin ansökan både 
sökt bidrag till investeringen och kommunal borgen för ett lån. Bidragsdelen kommer att 
hanteras av fritidsnämnden inom de ramar nämnden har för investeringsbidrag. Det 
innebär att kommunstyrelsen endast kommer att hantera ansökan om kommunal borgen i 
detta ärende. 
 
Järla IF OS äger sitt klubbhus Järlagården och sköter drift och underhåll på fastigheten.  
Under sommaren 2021 genomfördes en kameraundersökning av avloppet och då  
upptäcktes att det var sönder och måste åtgärdas. Föreningen har konstaterat att de inte 
klarar av detta genom den årliga underhållsplanen utan behöver göra en större renovering 
av avloppet och några ytterligare åtgärder. Kostnaden för ovanstående är beräknat till 850 
000 kronor och föreningen kommer att finansiera detta med ett lån som de nu söker 
kommunal borgen för. 
 
Stadsledningskontoret gör bedömningen att föreningen uppfyller kriterierna för kommunal 
borgen och ur ett ekonomiskt perspektiv klarar föreningen de krav som bankerna ställer 
och föreslår att kommunstyrelsen beslutar att bevilja Järla IF SO en kommunal borgen på 
850 000 kronor. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret, daterad den 4 mars 2022 
Bilaga 1 Ansökan om bidrag och kommunal borgen för lån, daterad 2022-10-12  

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret – och fann att arbetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta 
förslag. 
 
- - - - -  



 
21 (30) 

 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 33 KFKS 2022/133 

Ramar och förutsättningar för att inleda upphandling av 
leverantör som ska bygga, äga och driva ny simhall i 
Myrsjö sportcentrum 
Informationsärende 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar information om ramar och förutsättningar för 
upphandling av leverantör som ska bygga, äga och driva ny simhall i Myrsjö sportcentrum 
till protokollet. 

Ärende 
Kommunfullmäktige beviljade i juni 2015 medel till förstudie avseende ny simhall i 
området vid Myrsjöns idrottsplats. Detaljplan för idrottsändamål för området vann laga 
kraft i januari 2021. Kommunstyrelsen har i december 2021 tillstyrkt att simhallen ska 
tillskapas av leverantör som ska bygga, äga och driva den nya simhallen. Fritidsnämnden 
har i februari 2022 fattat inriktningsbeslut om att ny simhall behöver tillskapas i Myrsjö 
sportcentrum. 
 
I upphandlingen föreslås kommunen träffa ett avtal om leverans av simhallstjänster för 
föreningsliv, skolsim och allmänheten genom ett minst 30-årigt avtal. Genom detta upplägg 
säkerställs kommunens behov av simhallskapacitet utan att kommunen behöver svara för 
investeringskostnaden. Kommunen undviker därigenom risker såsom till exempel 
fördyrade byggkostnader, fördyrade drift/underhållskostnader med mera. Målsättningen är 
också att leverantören ska kunna tillhandahålla attraktiva kompletterande verksamheter till 
Nackas invånare. 
 
Årskostnaden för kommunen förväntas komma att uppgå till cirka 17–25 miljoner kronor, 
den totala kostnaden över avtalsperioden förväntas sammanlagt komma att uppgå till cirka 
900–1 100 miljoner kronor. 
 
Kommunen kommer inte att ingå något borgensåtagande eller avtala om något återköp. 
 
En förutsättning i upphandlingen är upplåtelse av marken. Det pågår ett arbete om 
fastighetsreglering och förutsättningarna för en upplåtelse, ett uppskattat antal kvm och 
ungefärligt pris/kvm, är ännu inte klar. Av denna anledning är det ett informationsärende 
till kommunstyrelsens arbetsutskott och ärendet kommer att kompletteras med dessa 
uppgifter till kommunstyrelsen. 
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret, inköpsenheten samt kultur-och fritidsenheten, 
daterad den 15 mars 2022 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret, inköpsenheten samt kultur-och fritidsenheten – och fann att 
arbetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta förslag. 

Protokollsanteckningar 
Gunnel Nyman Gräff lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  
”Socialdemokraterna är fortsatt oroliga för det sätt majoriteten valt att genomföra hur den 
sedan länge efterlängtade simhallen i Boo ska komma till. En simhall var planerad redan 
under gamla Boo kommun, för mer än 50 år sedan. Så självklart är vi för att en simhall 
(förhoppningsvis) äntligen kan komma på plats i kommundelen. 
I tjänsteskrivelsen står ”Risker med affären Marknaden för upphandling av leverantörer 
som ska kunna äga, bygga och driva simhallar är relativt begränsad, då denna form än så 
länge inte är så vanlig. Förstudien visar på att det för närvarande ändå finns en handfull 
etablerade aktörer i Sverige som har erfarenheter av denna modell” 
Vi har dåliga erfarenheter av Näcken, där den privata byggaren och planerade utföraren 
”kastade in handduken”.  
Vi kan också läsa i tjänsteskrivelsen ” Kalkylerna indikerar en total kostnad för kommunen 
under avtalsperioden 30 år om cirka 900 – 1 100 miljoner kronor. Bedömningarna om 
kommunens kostnader är i dagsläget behäftade med stor osäkerhet…” vilket ger ytterligare 
orosmoln. Dessutom får anordnaren sedan rätt att sätta taxa själva och kommunen 
kommer inte att kunna påverka utformning och innehåll när avtalet är skrivit, vilket är ett 
extra problem med tanke på hur länge det tar innan simhallen kan bli verklighet.” 
 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
”Nackalistan ser med glädje att simhallen tar steg för steg mot att förverkligas, något som 
vi kämpat för länge. Det är viktigt att man gör en noggrann risk- och konsekvensanalys 
innan man beslutar om driftsform av simhallen. Det kan finnas fördelar med både privat- 
och kommunalt ägande och drift av idrottslokaler och det är viktigt att frågan belyses 
ordentligt ur flera perspektiv innan beslut fattas. Det är också viktigt att idrottsföreningar 
som är tänkta att nyttja simhallen tidigt tas in i processen för att kunna göra den så 
funktionell som möjligt för dem.” 
 
- - - - - 
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§ 34 KFKS 2022/202 

Internkontroll 2021 – En samlad uppföljning 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
 
Kommunstyrelsen godkänner stadsledningskontorets samlade uppföljning av den interna 
kontrollen i enlighet med tjänsteskrivelse i ärendet daterad den 1 mars 2022. 

Ärende 
Den interna kontrollen handlar ytterst om att bidra till att kommunens verksamhet bedrivs 
ändamålsenligt och kvalitativt med invånarnas bästa för ögonen. Kommun-fullmäktige har 
fattat beslut om att uppdatera reglementet för internkontroll 2020. Enligt det uppdaterade 
reglementet ska internkontrollplanen följas upp och resultatet ska återrapporteras till 
nämnd och kommunstyrelse. Beslutet om den interna kontrollplanen för 2021 fattades av 
nämnder i december 2020 och följer det nya reglementet. Kontrollerna har genomförts 
med i huvudsak godkänt resultat. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och controllerenheten, daterad den 1 mars 2022 
Bilaga 1 Internkontroll 2021 Kommunstyrelsen 
Bilaga 2 Internkontroll 2021 Arbets- och företagsnämnden 
Bilaga 3 Internkontroll 2021 Fritidsnämnden 
Bilaga 4 Internkontroll 2021 Kulturnämnden 
Bilaga 5 Internkontroll 2021 Miljö och stadsbyggnadsnämnden 
Bilaga 6 Internkontroll 2021 Natur och trafiknämnden 
Bilaga 7 Internkontroll 2021 Socialnämnden 
Bilaga 8 Internkontroll 2021 Utbildningsnämnden 
Bilaga 9 Internkontroll 2021 Välfärdsamhällsservice 
Bilaga 10 Internkontroll 2021 Äldrenämnden 
Bilaga 11 Internkontroll 2021 Överförmyndarnämnden 
Bilaga 12 Internkontroll 2021 Välfärd skola 
Bilaga 13 Internkontroll 2021 Nacka Vatten och Avfall AB 
Bilaga 14 Internkontroll 2021 Nacka Energi 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret och controllerenheten – och fann att arbetsutskottet hade beslutat i 
enlighet med detta förslag. 
 
- - - - -  
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§ 35 KFKS 2022/180 

Uppföljningsplaner inom kommunens kundval 
En samlad uppföljning 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande.  
 
Kommunstyrelsen godkänner stadsledningskontorets samlade uppföljning av 
uppföljningsplaner inom kundval i enlighet med tjänsteskrivelse i ärendet daterad den 8 
mars 2022. 

Ärende 
Kommunstyrelsen ansvarar för uppföljning av reglementet för kundval. Av reglementet 
framgår bland annat att nämnderna för varje kundval ska besluta om en modell för 
uppföljning av anordnare utifrån de generella och specifika auktorisationsvillkoren som 
framgår av reglementet. Det åligger nämnderna att årligen rapportera sin uppföljningsplan 
till kommunstyrelsen. Med anledning av att nämnderna nu rapporterat sina 
uppföljningsplaner till kommunstyrelsen har stadsledningskontoret sett över 
uppföljningsplanerna för att säkerställa att uppföljningsplanerna följer reglementet. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och juridik- och kanslistaben, daterad den 8 
mars 2022 
Bilaga 1 Uppföljningsplan – Arbets- och företagsnämnden  
Bilaga 2 Uppföljningsplan – Kulturnämnden  
Bilaga 3 Uppföljningsplan – Socialnämnden samt äldrenämnden  
Bilaga 4 Uppföljningsplan – Utbildningsnämnden 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret och juridik- och kanslistaben – och fann att arbetsutskottet hade 
beslutat i enlighet med detta förslag. 
 
- - - - - 
  



 
25 (30) 

 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 36 KFKS 2022/151 

Redovisning av särskilt uppdrag från kommunfullmäktige 
- Sponsring och reklam i kommunens verksamheter och 
fastigheter 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande. 
 

1. Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av det särskilda uppdraget och noterar 
Rapport sponsring, bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad den 23 februari 2022. 

2. Kommunstyrelsen beslutar att ge stadsledningskontoret i uppdrag att se över det 
dokumentet Regler om sponsring och grundläggande bestämmelser om bidrag samt ta fram 
principer för hantering av sponsring kring arenanamn. 

Ärende 
Kommunfullmäktige gav i mål och budget 2020 kommunstyrelsen och fritidsnämnden var 
sitt särskilt uppdrag dels att samordna kommunens insatser för att underlätta för externa 
intressenter som vill bygga och finansiera idrottsanläggningar i Nacka (fritidsnämnden), 
dels att arbeta med sponsring och reklam i kommunens verksamheter och fastigheter 
(kommunstyrelsen).  
 
Då de båda särskilda uppdragen är kopplade till varandra har detta mynnat ut i en 
gemensam rapport, som belyser tre områden; Reklamskyltar med mera i kommunala 
idrottsanläggningar, Arenanamn samt Byggnation och finansiering av nya anläggningar.  
 
Uppdraget har genomförts i samverkan mellan kultur- och fritidsenheten, enheten för 
fastighetsförvaltning samt ekonomi-och finansstaben. En styrgrupp bestående av ekonomi- 
och finansdirektör, kultur- och fritidsdirektör och näringslivsdirektör har utarbetat ett 
förslag för en fortsatt hantering av uppdragen.  
 
Stadsledningskontoret föreslår att kommunstyrelsen godkänner redovisningen av det 
särskilda uppdraget och noterar Rapport sponsring, bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad 
den 23 februari 2022. Stadsledningskontoret föreslår även att kommunstyrelsen beslutar att 
ge stadsledningskontoret i uppdrag att se över dokumentet Regler om sponsring och 
grundläggande bestämmelser om bidrag samt ta fram principer för hantering av sponsring kring 
arenanamn. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret samt ekonomi- och finansstaben, daterad den 
23 februari 2022 
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 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Bilaga 1 Rapport Sponsring, inklusive bilaga 
 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret samt ekonomi- och finansstaben – och fann att arbetsutskottet hade 
beslutat i enlighet med detta förslag. 
 
Gunnel Nyman Gräff (S) meddelade att Socialdemokraterna inte deltar i beslutet.  
 

Protokollsanteckningar 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
”Nackalistan tycker att det är bra att man ser över reglerna kring sponsring. Pengar som 
kommer in från sponsorer kan underlätta för lokala idrotts-, kultur- och fritidsföreningar. 
Det är dock viktigt att man noga väger för och nackdelar med t.ex. namnändringar av 
idrottshallar och dylikt eftersom det kan innebära negativa effekter också. I den andra 
beslutsstycket som lyder ’Kommunstyrelsen beslutar att ge stadsledningskontoret i uppdrag att se över 
det dokumentet Regler om sponsring och grundläggande bestämmelser om bidrag samt ta fram principer för 
hantering av sponsring kring arenanamn.’ Så vill vi från Nackalistan vara tydliga med att när 
dessa principer är framarbetade så ska de återrapporteras till och beslutas om i 
kommunstyrelsen.” 
 
- - - - - 
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 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 37 KFKS 2021/277 

Förtida upphörande av avtal om leverans av 
ärendehanteringssystem 
Informationsärende 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar att Nacka kommun och leverantören Lime 
Technologies AB träffat överenskommelse om förtida upphörande av avtal om 
ärendehanteringssystem enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad den 25 februari 2022. 

Ärende 
Kommunen och leverantören Lime Technologies AB ingick den 18 mars 2021 avtal om 
leverans av ärendehanteringssystem för hantering av kundtjänstärenden. Avtalstiden var 
fem år och totalt kontraktsvärde uppskattades till 10 miljoner kronor. Parterna konstaterar, 
efter avslutad leveranskontrollperiod, att leveransen inte motsvarar samtliga de villkor som 
framgår av avtalet. Av den anledningen har parterna träffat överenskommelse om att i 
samförstånd avsluta avtalet i förtid. Partnernas samtliga mellanhavanden och anspråk, med 
anledning av avtalet, gentemot varandra är genom överenskommelsen slutligt reglerade. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret, daterad den 25 februari 2022 
Bilaga 1 Överenskommelse 2022-02-18 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret – och fann att arbetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta 
förslag. 
 
- - - - - 
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 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 38 KFKS 2022/170 

Remiss – Förslag till namnsättning av broar inom projekt 
Skurubron utmed väg 222 
Informationsärende 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen om remissen och beredningen av 
denna som anges i tjänsteskrivelsen daterad den 28 februari 2022. 

Ärende 
Nacka kommun har fått förslag på namnsättning av broar inom projektet Skurubron utmed 
väg 222 på remiss från Trafikverket. Den nya, södra, bron föreslås benämnas Skurubron 
och den befintliga, norra, bron föreslås benämnas Björknäsbron. 
 
Förslagen i remissen utreds av kommunens namnberedningsgrupp som kommer att lämna 
synpunkter till kommunstyrelsen. Ett ärende om yttrande över remissen kommer att 
lämnas in och behandlas på kommunstyrelsens sammanträde den 4 april 2022. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från juridik- och kanslistaben, daterad den 28 februari 2022 
Bilaga 1 Remiss 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från juridik- 
och kanslistaben – och fann att arbetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta förslag. 
 
- - - - - 
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 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 39 KFKS 2022/73 

Remittering av motioner från kommunfullmäktige den 
21 mars 2022 
 
Ärendet utgår. 
 
- - - - - 
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 22 mars 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 40 

Övriga frågor 
 
Det fanns inga övriga frågor vid sammanträdet.  
 
 
- - - - - 
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